
               

 
 
 
 

 
Motie: Veilig verkeer, wachten kan niet meer! 
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 14-10-2021, het 
Verkeersveiligheidsbeleid besprekende: 
 
 
 
Constaterende dat 
 

• Het college er drie en een half jaar in plaats van de gevraagde half jaar er over 
gedaan heeft om tot Verkeersveiligheidsbeleid te omen 

 

• In dit plan voor de belangrijkste maatregelen die nodig zijn voor een 
verkeersveilig Haarlem geen concrete planning staat* 

 
 
Overwegende dat onderwijl onveilige situaties voortduren, en voorkombare  
ongelukken plaatsvinden 
 
 
 
 
Draagt het college op 
 

• Onverwijld aan de slag te gaan met het realiseren van de genoemde 
maatregelen die meteen de verkeersveiligheid vergroten 

 
 

• Uiterlijk januari 2022 de raad voor te leggen 
o Welke gebieden wanneer structureel aangepakt worden om de 

verkeersveiligheid te vergroten; 
o Welke gebieden niet in de planning staan, en waarom; 

 
 
 
 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Anne Feite Bloem (SP) 
 
*Maatregel 4b 7,8 en 9a 


